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ساری - خبرنگار کیهان:
ارائه هرگونه خدمات بیمه مکمل درمان با نام 
ســازمان بیمه سلامت، غیرقانونی است و مردم 
از دریافت خدمات با عناوین جعلی بیمه مکمل 
سلامت از ســوی افراد سودجو، جدا خودداری 

کنند.
مدیرکل بیمه سلامت استان مازندران اعلام کرد: 
سازمان بیمه سلامت با هیچ شرکتی که خدمات بیمه 
مکمل را ارائه می دهند قراردادی ندارد و ارائه هرگونه 
خدمات بیمه ای با نام این اداره کل صرفا از طریق دفاتر 

پیشــخوان دولت طرف قرارداد با این اداره کل انجام 
می پذیرد و مردم از دریافت خدمات این اداره کل از افراد 
و مکان هایی غیر از دفاتر مذکور جدا خودداری کنند.
رســول ظفرمند گفت: اخیرا مشاهده شده که افرادی 
سودجو با دریافت مبالغ هنگفت ادعا می کنند که کارت 
یا دفترچه سلامت و بیمه مکمل درمان به بیماران ارائه 
می دهند و شهروندان باید آگاه باشند. این کار غیرقانونی 
است.وی از مردم خواست در صورت مشاهده این نوع 
سودجویی ها، مراتب را ســریعا به اداره حراست اداره 
کل بیمه سلامت مازندران جهت پیگیری اطلاع دهند.

 مدیرکل هواشناسی استان کرمانشــاه، از کاهش 99 
درصدی بارندگی در استان طی سال آبی جاری خبر داد.

 در حالی که سال آبی گذشته )اول مهر 94 تا 31 شهریور 95( 
برای کرمانشاه یکی از بهترین سال های آبی طی 40 سال اخیر بود، 
امسال و در 2 ماه که از سال آبی جاری )96- 95( می گذرد شرایط 

برعکس شده است.
نبود بارندگی مناسب در 2 ماه اول پاییز به خصوص در ماه آبان 
که بــه ماه بارش باران معروف اســت، نگرانی هایی را در خصوص 

خشکسالی ایجاد کرده است.
این نگرانی زمانی بیشــتر می شــود که مدیرکل هواشناســی 
کرمانشاه، آبان  95 را کم بارش ترین آبان طی 60 سال اخیر استان 

معرفی کرد.
این در حالی اســت که بیش از 75 درصد از 900 هزار هکتار 
از زمین های کشــاورزی استان دیم اســت و وابستگی شدیدی به 
بارش های پاییزی برای کشت گندم و جو در این موقع از سال دارند.

مدیرکل هواشناسی کرمانشاه گفت: در حالی که شاهد بارش 2/5 
میلی متری باران در سال آبی جاری )اول مهر تا 23 آبان( بوده ایم 
که میانگین عادی بارش تا این روز باید به 57 میلی متر می رسید.

پارسا با بیان اینکه از اول مهر تا 24 آبان 94 )سال آبی گذشته( 
216 میلی متر بارش داشــته ایم، گفت: امسال و در مقایسه با مدت 
مشابه سال قبل 99 درصد و در مقایسه با دوره بلندمدت 96 درصد 

کاهش بارش داشته ایم.
وی ادامه داد: بارش شهر کرمانشاه نیز امسال در مقایسه با مدت 

مشابه سال قبل با کاهش 98 درصدی مواجه بوده است.
مدیرکل هواشناســی کرمانشاه گفت: در حالی که سال گذشته 
از اول مهر تا 23 آبان 175 میلی متر باران در شهر کرمانشاه باریده 

بود این مقدار امسال به یک میلی متر کاهش یافته است.

مشهد- خبرنگار کیهان:
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد از 
رونمایی اولین خودرو سیار ثبت تخلفات رانندگی در 

این شهر خبر داد.
»هوشــنگ غلامزاده« هدف از راه اندازی این خودرو را، 
کمک به روانی و ایمنی ترافیک دانست و اظهار داشت: توقف 
در گــذرگاه عابر پیاده، توقف در محل ممنوع، توقف دوبله 
در معابر، عبور از محل ممنوع، توقف و ســد معبر در سطح 
یا حریم تقاطع از جمله تخلفات قابل ثبت این خودرو است.
 وی با بیان اینکه این خودرو قابلیت ثبت خودکار پلاک، 
تصویر خودرو، موقعیت مکانی، ثبت نوع تخلف، ارسال اطلاعات 
به ایستگاه های تعبیه شده را داراست، افزود: این خودرو پس از 
تهران برای دومین بار در کشور است که در مشهد بکارگیری 
می شود.غلامزاده با اشاره به اینکه تا پایان سالجاری تعداد این 
خودرو در شهر به 5 مورد خواهد رسید، اظهار داشت: هزینه 

نصب تجهیزات این خودرو 65 میلیون تومان است.

رئیس دانشــگاه علوم پزشکی ایلام گفت: برای نخستین بار یک 
بیمارستان صحرایی دائمی توسط این دانشگاه در مرز مهران راه اندازی 
شد، که در زمان بحران همچون زلزله و سیل نیز قابلیت انتقال به مناطق 

آسیب زده را دارد.
علی دل پیشه اظهار کرد: با توجه به تردد مداوم زائران از مرز مهران در طول 
سال و مسئله مهم پیاده روی بزرگ اربعین، دانشگاه علوم پزشکی این بیمارستان 
صحرایی دائمی را در این مرز با هدف ارائه خدمات درمانی به زائران با بکارگیری 
کادر مجرب درمانی راه اندازی کرده است.وی افزود: این بیمارستان های صحرایی 
در کنار بیمارســتان امام حسین )ع( شهر مهران با استعداد 50 تخت بستری 
و 170 نفر کادر درمانی و خدماتی مجهز به بخش های آزمایشگاه، رادیولوژی، 
داروخانه، اتاق عمل و مراقبت های ویژه است.وی یادآور شد: این بیمارستان با 
20 میلیارد ریال اعتبار از طرف وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی به 
دانشگاه علوم پزشکی استان ایلام برای خدمات رسانی به زائران اهدا شده که 
درمواقع اضطراری و به عنوان بیمارستان پشتیبان مورد استفاده قرار می گیرد.

موکب مستقر در مسیر نجف به کربلا این روزها 
حال و هوای دیگری دارند که در کنار توزیع غذا 
به ماساژ پاهای زائران، واکس کفش ها، اصلاح سر 

و صورت و ویزیت بیماران می پردازند.
میلیون ها زائر عراقی، ایرانی، پاکســتانی و غیره در 
طول مسیر نجف به کربلا از خدمات موکب های مستقر 
در این مســیر استفاده می کنند. ابتکار دوستداران اهل 
بیت عصمت و طهارت سبب شده تا در موکب های مستقر 
در مسیر نجف به کربلا، اقدامات متعدد و جذابی انجام 
شود که مورد استقبال زائران اربعین حسینی قرار گرفته 
است که ماساژ پاهای زائران، واکس کفش ها، اصلاح سر 
و صورت، توزیع دســتمال، ویزیت بیماران و برگزاری 

برنامه های فرهنگی و مذهبی از جمله اقداماتی بوده که 
در مسیر نجف به کربلا در حال انجام و با استقبال خوب 

زائران روبرو شده است.
خدمت رســانی به زائران اربعین حسینی از جمله 
آرزوهای دوســتداران اهل بیت عصمت و طهارت بوده 
اســت، در ایام اربعین حسینی مردم عراق و بسیاری از 
مردم ایران روزها و شــب ها به خدمت گذاری به زائران 

اربعین حسینی مشغول می شوند.
راه اندازی موکب های متعدد با خدمات گسترده در 
مســیر نجف به کربلا، برعظمت و شکوه مراسم اربعین 
حسینی افزوده است و هر سال شاهد بهبود خدمت رسانی 

در این موکب ها هستیم.

 مدیرکل راه آهن خراسان گفت: راه آهن ترکیبی مشهد - 
کربلا تا پایان سال جاری راه اندازی می شود.

علیرضا ضیایی مهر افزود: پس از راه اندازی آزمایشــی راه آهن ترکیبی 
تهران - کربلا در حال پیگیری برای راه اندازی راه آهن مشــهد - کربلا به 
منظور خدمت رسانی هرچه بیشتر به زائرین حضرت اباعبدالله الحسین )ع( 

هستیم.
وی اظهار کرد: هم اکنون قطار ترکیبی تهران - کربلا از مسیر ریلی 
کشــور مسافرین را به مرز شلمچه منتقل کرده و پس از عبور از مرز با 

اتوبوس آنان را به ایستگاه راه آهن بصره و شهر کربلا می رساند.
وی همچنین با اشــاره به انتشار اخبار مربوط به نشست زمین در 
دشــت نیشابور گفت: این پدیده توســط کارشناسان راه آهن خراسان 
پیگیری می شــود و تاکنون خطر و مشــکلی برای خطوط ریلی مسیر 

مشهد - تهران به ویژه در مسیر نیشابور نداشته است.
مدیر کل اداره زمین شناسی و اکتشافات معدنی شمال شرق کشور با 
اشاره به تداوم نشست زمین و ترک های حاصل از آن در دشت نیشابور 

احتمال بروز مشکل در خطوط ریلی منطقه را متذکر شده بود.
خراســان رضوی با هزار و 500 کیلومتر شبکه راه آهن و جابجایی 
50 درصد مســافر ریلی کشور 12 درصد از کل شبکه ریلی را در خود 

جای داده است.

مرحله اول نیروگاه ســیکل ترکیبی کهنوج با 
حضور معاون اول رئیس جمهوری در این شهرستان 

به بهره برداری رسید.
همچنین با حضور اســحاق جهانگیری در شهرستان 
کهنوج عملیات اجرایی همزمان 28 واحد نیروگاهی در 10 

استان کشور در قالب پنج هزار مگاوات آغاز شد.
نیروگاه شــوباد کهنوج متشــکل از 2 بلوک ســیکل 
ترکیبی است و هر بلوک )مرحله( این نیروگاه دارای توان 
484 مگاوات بوده که ســوخت آن گاز و دوره عمر آن 20 

سال است.سوخت گاز این نیروگاه از طریق خط لوله هفتم 
سراسری )سرخون - کهنوج( و به میزان 92 هزار متر مکعب 
بر ساعت و سوخت گازوئیل آن )سوخت پشتیبان( به میزان 
94 هزار لیتر بر ساعت از طریق 2 تانک با ظرفیت هر یک به 
میزان 15 هزار متر مکعب )برای هر مرحله( تأمین می شود.

پیشرفت فیزیکی مرحله نخست نیروگاه کهنوج 100 
درصد اســت و تاکنون 80 میلیارد ریال و 207/8 میلیون 
یورو در راستای احداث نیروگاه شوباد کهنوج هزینه شده 
و به 265 میلیون یورو برای اجرای مرحله دوم نیاز است.

معاون عمرانی اســتاندار ایلام از استقرار 
چهار هزار واحد اتوبوس برای برگشت زوار در 

مرز مهران خبر داد.
شــاپور پولادی در در نشست ستاد اربعین استان 
در مهران گفت: در هر ساعت بیش از 12 هزار نفر از 
گیت های مرز مهران به عتبات عالیات سفر می کنند.

وی افــزود: با توجه به افزایش تــردد زوار از مرز 
مهــران، در زمان برگشــت زوار از عتبات عالیات به 
کشور به حدود چهار هزار دستگاه اتوبوس نیاز داریم.
وی اضافه کرد: با توجه به بازگشت حدود 70 درصد 
از زوار اربعیــن برابر با یک میلیون و 500 هزار نفر از 
مرز مهران، باید آمادگی لازم برای اسکان و تامین آب  

آشامیدنی داشته باشیم.
پولادی با اشاره به محدودیت های ترافیکی در زمان 
برگشــت در مسیر مهران تا ایلام، گفت: بدلیل ایجاد 
گره های ترافیکی در زمان برگشت، پیشنهاد دادیم که 
مســیر ایلام، مهران و صالح آباد یک طرفه شود تا در 

تردد و جابجایی زوار مشکلی ایجاد نشود.

مدیرعامل آب و فاضلاب روســتایی استان 
کرمان گفت: 600 روســتای فاقد آب در استان 
کرمان داریم که به اعتبار ویژه برای آبرسانی به 

این روستاها نیاز است.
علی رشیدی در آیین افتتاح همزمان آبرسانی به 
34 روســتا از پروژه های اقتصاد مقاومتی شرکت آب 
و فاضلاب اســتان کرمان اظهار داشت:  101 میلیارد 
تومان اعتبار به پروژه های آب و فاضلاب استان کرمان 
اختصاص داده شــده است که مشکل آب آشامیدنی 

315 روستا با جمعیت 186 هزار نفر رفع می شود. 
وی ادامــه داد: تاکنون پروژه آبرســانی به 240 
روســتا با جمعیت 61 هزار و 500 نفر به بهره برداری 

رسیده است.

وزیر نیرو گفت: حداقل 2 هزار روســتا در سال 
جاری آبرسانی می شوند.

حمید چیت چیان اظهار داشت: وزارت نیرو در مجموع 
آبرسانی در 924 مجتمع روستایی را در دستور کار دارد.

چیت چیان بیان داشــت: در سال 92 هیچ ردیف ملی 
برای آبرسانی روســتایی نداشتیم اما در سال 95 ، 2 هزار 
میلیارد تومان اعتبار برای آبرسانی به روستاها در نظر گرفته 
شــد.وزیر نیرو ادامه داد: تاکنون یک هزار و 486 روستا در 
سراسر کشور از شبکه و منبع آب مکفی و مناسب برخوردار 
شده اند و 780 هزار نفر زیرپوشش قرار گرفته اند.چیت چیان از 
بهره برداری شبکه آبرسانی 141 روستا در سه استان کرمان، 
لرستان و یزد خبر داد و گفت: افزون بر 60 هزار نفر از آب 

آشامیدنی بهره مند می شوند.

نماینده مردم اردبیل، نیر، نمین و ســرعین در 
مجلس شورای اسلامی گفت: امسال از اعتبار اندک 
28 میلیارد تومانی مصوب برای راه آهن اردبیل تاکنون 

ریالی پرداخت نشده است.
صدیــف بدری با انتقاد از رکود پــروژه راه آهن اردبیل 

خواستار اختصاص اعتبار برای این پروژه شد.
وی تصریح کرد: عملیات اجرایی پروژه راه آهن اردبیل - 
میانه بعد از انجام مطالعات لازم از خردادماه سال 84 شروع 
شــد و امروز بعد از گذشت بیش از 11 سال از آغاز عملیات 
اجرایی، این پروژه نه تنها تکمیل نشده بلکه با رکودی سنگین 
نیز مواجه است.نماینده مردم اردبیل، نیر، نمین و سرعین در 
مجلس شورای اسلامی گفت: در سال گذشته از 32 میلیارد 
تومان بودجه تصویب شده فقط هفت میلیارد تومان تخصیص 
یافته و امســال نیز از 28 میلیارد تومان بودجه تصویب شده 
تاکنون هیچ رقمی اختصاص نیافته است.افزود: توزیع ناعادلانه 
منابع میان استان ها و تصویب و اختصاص نامتوازن بودجه های 
عمرانی بین استان های مختلف کشور در تضاد آشکار و غیرقابل 

اغماض با اصول 19 و 48 قانون اساسی است.

مطابق آخرین اطلاعات سرشماری نفوس و مسکن سال 1390 
در چهارمحال و بختیاری 42 روستا و آبادی خالی از سکنه در 

این استان وجود دارد.
براساس اطلاعات این سرشماری از جمعیت حدود یک میلیون نفری 
چهارمحال و بختیاری 380 هزار نفر در 748 روســتای استان سکونت 
دارند و از مجموع روستاهای استان 539 روستا بالای 20 خانوار است.

معاون بازسازی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی چهارمحال و بختیاری 
گفت: اهالی روســتاها و آبادی های خالی از سکنه به دلیل تغییر شغل 
و اقلیم جغرافیایی و کمبود امکانات زیربنایی به دیگر مناطق اســتان 

مهاجرت کرده اند.
مهدی مرادی اظهار کرد: تعدادی از این آبادی ها نیز در معرض خطر 
سیل، رانش و زلزله قرار داشتند که به شهرک های دیگر جابه جا شدند.
بــه گفته وی، از ایــن تعداد آبادی خالی از ســکنه یک آبادی در 
شهرســتان بروجن، یک آبادی در شهرکرد، یک آبادی در فارسان، 16 
آبادی در لردگان، چهار آبادی در اردل، 17 آبادی در کوهرنگ و 2 آبادی 

در شهرستان کیار ثبت شده است.

نماینده مردم تبریز، آذرشــهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به توقف عملیات نجات دریاچه ارومیه، گفت: احیای دریاچه 

ارومیه از اولویت های کاری دولت نیست.
احمد علیرضابیگی با اشاره به تصویب سند احیای دریاچه ارومیه در دولت 
قبل، اظهار داشت: تکالیف دستگاه ها و ارگان های مختلف برای نجات این دریاچه 

در این سند تدوین شده بود.
وی با بیان اینکه به لحاظ مطالعاتی و برنامه ریزی، ضعفی در ســند احیای 
دریاچه ارومیه وجود نداشــت، گفت: با این وجود بخش قابل توجهی از بودجه 
100 میلیارد تومانی احیای دریاچه در ماه های گذشته صرف طرح های مطالعاتی 
توسط دانشگاه های مختلف و سفرهای متعدد خارجی گردید تا عاقبت به طرحی 

رسیدند که از قبل وجود داشت.
نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر 
ضرورت تسریع در عملیاتی کردن سند احیا دریاچه ارومیه، افزود: در طرح نجات 
دریاچــه، دولت باید از منافع متصور برای خود عبور کند و با پرداخت یارانه ها 

و تخصیص اعتبار لازم بتواند مدیریت بهینه منابع آبی را به سرانجام برساند.
علیرضابیگی با اشــاره به بروز مشکلات اقتصادی و معیشتی عدیده برای 
کشاورزان حاشیه دریاچه ارومیه با اعمال محدودیت در استفاده از منابع آبی، 
گفت: در مصوبه دولت قبل، احداث شهرک صنعتی و ایجاد منطقه ویژه اقتصادی 
در منطقه به جهت تبدیل اشــتغال ســاکنان منطقه از کشاورزی به تولیدی و 

صنعتی لحاظ شده بود که متاسفانه اجرایی نشده است.
این نماینده مجلس دهم با بیان اینکه دولت در فرصت باقی مانده نخواهد 
توانســت اقدامی اساســی برای نجات دریاچه ارومیه انجام دهد، اظهار داشت: 
آقای روحانی در تیر ماه ســال گذشته به مردم وعده دادند هزینه های احیای 
دریاچه را هر مقدار که ضرورت داشته باشد تامین کنند ولی اکنون اعتبار این 

طرح صفر است.
وی با بیان اینکه متاسفانه عدول از وعده ها و شعارهای رئیس جمهور برای 
مردم تازگی ندارد، اظهار داشــت: وعده های بسیاری داده می شود که اجرایی 
نمی شــود به عنوان مثال کلنگ زنی آزاد راه تبریز – بازرگان در ســفر استانی 
هیئت دولت به آذربایجان شــرقی توسط آقای روحانی صورت گرفت که اکنون 

با گذشت چندین ماه هیچ اقدام عملی انجام نشده است.
نماینده مردم تبریز، آذرشــهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی گفت: در 

حال حاضر هیچ پروژه عمرانی جاری در شمالغرب کشور وجود ندارد.
وی گفت: بزرگ ترین پروژه توسعه و عمرانی شمال غرب کشور مترو تبریز 
است که با مشارکت شهرداری تبریز اجرای می شود که دولت سهم خود را در 

این پروژه پرداخت نکرده است.

عملیات اجرایی گلخانه هیدروپونیک با حضور وزیر جهاد 
کشاورزی در مجتمع کشت و صنعت جیرفت آغاز شد.

رئیس کشت و صنعت جیرفت در این آیین گفت: طرح گلخانه 
هزار هکتاری هیدروپونیک در 2 فاز دیده شــده اســت که در فاز اول 
عملیــات اجرایی 200 هکتار گلخانه با اعتبــار 2 هزار و 500 میلیارد 

ریال آغاز شد.
یعقوب بهرامی با بیان اینکه در فاز اول برای 600 نفر اشــتغالزایی 
صــورت می گیرد افزود: افزایش راندمان محصول و صرفه جویی در آب 

از ویژگی های گلخانه های هیدروپونیک است.
وی بیان کرد: کشت و صنعت جیرفت پنج هزار هکتار اراضی باغی 

و یک هزار هکتار اراضی زراعی دارد.
وزیر جهاد کشاورزی در سفر به استان کرمان  همچنین گلخانه 28 

هکتاری را در شهرستان جیرفت افتتاح کرد.
بــه ازای هر هکتار از این طرح گلخانــه ای که از پروژه های اقتصاد 

مقاومتی است، برای 15 نفر اشتغال ایجاد می شود.

خرم آباد - خبرنگار کیهان:
بخش شیمی درمانی در بیمارستان شهید رحیمی 

خرم آباد راه اندازی شد.
رئیس این بیمارســتان با بیان ایــن مطلب افزود: یک 
خانــم دکتر خیــر که قبلا در خرم آبــاد خدمت می کرد با 
کمک سایر خیرین بخش شیمی درمانی در این بیمارستان را 
راه اندازی کرده است.دکتر سعید رحیمی تصریح کرد: فقدان 
مرکز شــیمی درمانی در این شهرستان موجب سرگردانی 
بیماران و همراهانشــان شده بود و راه اندازی چنین بخشی 

از ضروری ترین نیازهای استان لرستان محسوب می شد.
وی بــا بیــان اینکه خدمات بــه بیمــاران در بخش 
شیمی درمانی به صورت رایگان ارائه می شود. اظهار داشت: 
این بخش دارای 13 تخت اســت که با توجه به تعداد زیاد 
بیماران جوابگوی نیازهای آنان نیست.لذا قرار است خیران 
بخش جدید شیمی درمانی را در این بیمارستان با ظرفیت 
30 تخــت در کنار مرکز فعلی راه انــدازی کنند که فضای 
مورد نیاز برای این بخش فراهم شده است.رحیمی گفت: با 
توجه به اینکه محیط درمانی تاثیر فراوان بر روحیه بیماران 
دارد، فضای بخش شیمی درمانی شیک و زیبا ساخته شده 
که موجب نشــاط روحی و انبســاط خاطر بیماران و امید 
آنان به ادامه درمان و زندگی می شــود.رئیس بیمارســتان 
آموزشــی - درمانی شهید رحیمی با بیان اینکه این بخش 
با اســتفاده از بهترین تجهیزات و مطابق استانداردهای روز 
دنیا شــده است، گفت: چهار پزشک فوق تخصص در رشته 
معالجه شــیمی درمانی جذب شده اند.وی خاطرنشان کرد: 
واحد مددکاری به همت خیرین راه اندازی شده و در نتیجه 
هزینه رادیولوژی، آزمایشــگاه و... بیماران شــیمی درمانی، 
رایگان اســت و برای رفاه حال این عزیزان داروخانه مجهز 

نیز در داخل بیمارستان دایر کردیم.

 دادستان عمومی و انقلاب قزوین گفت: ۷ 
مجموعه فعال در زمینه مدلینگ در قزوین 

پلمب و دهها تن دستگیر شدند.
اسماعیل صادقی نیارکی امروز برخی به عنوان 
مدلینگ کارهایی می کنند که در غرب هم رواج 
ندارد بعنوان مثال بعضا در آرایشگاه زنانه، مردان 
کار آرایشگری را انجام می دهند و این یک فرهنگ 

ناهنجار و غیرقابل قبول است.
عضو شورای مسئولان قضایی استان، ترویج و 
اشــاعه فحشاء از طریق جذب دختران در زمینه 
مدلینــگ و پخش تصاویر نیمــه عریان آنان در 
شبکه های اجتماعی را موجب تغییر در فرهنگ 
ایرانی اسلامی و هنجارشــکنی دانست و اظهار 
داشت: شیوع مدلینگ ها و توزیع فرهنگی غربی  
بین جوانان و اشــاعه فحشا و متاسفانه در حال 

افزایش است و در کنار این افراد متاسفانه آتلیه ها و 
استودیوهای عکاسی دارای مجوز و پروانه فعالیت 

اقدام به تهیه عکس در این زمینه می کنند.
وی یادآور شد: در این راستا، آتلیه و استودیوها 
شناسایی و از آنجایی که اقدامات آنان مخل امنیت 
اخلاقی و نظم عمومی است از ادامه فعالیت آنان تا 
اطلاع ثانوی جلوگیری بعمل آمده و  پلمب شدند.

وی ادامــه داد: همچنین عــلاوه بر آتلیه و 
اســتودیوها، عکاســانی که به صورت ســیار در 
قزوین، اقدام به جذب دختران در زمینه مدلینگ 
می کردند و بیشترین تعداد مدل ها را در صفحات 
اجتماعی خویش بویژه در اینســتاگرام معرفی 
و تصاویــر آنان را به نمایش گذاشــته بودند نیز 

شناسایی و دستگیر شدند.
مدعــی العموم قزوین عنــوان کرد: با رصد 

فضای مجازی خصوصاً اینستاگرام موفق شدیم 
تعدادی از افراد فعال در زمینه جذب و بکارگیری 
و پخش تصاویر در بحث مدلینگ را شناسایی و 
دخترانی که در این زمینه فعال بودند و با اهداف 
مختلف اقدام به انتشار تصاویر خود در شبکه های 
اجتماعی می کردند را شناسایی و همه فعالان 
اعم از عکاسان و آرایشگران، مدل ها شناسایی 
و پس از جمع آوری مستندات دستگیر شدند.

دادســتان قزوین گفت: علاوه بر افراد دستگیر 
شده، تعداد زیادی را نیز احضار کردیم و 7 مکان 
شامل آتلیه و استودیوی عکاسی و فیلم برداری 
نیز پلمــب  و تجهیزات رایانه ای، دوربین های 
عکاسی، لپ تاپ، فلش مموری، ادوات نورپردازی 
و سایر ادله الکترونیکی دیگر نیز کشف و ضبط 

شده است.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت سازمان منطقه آزاد قشم از ساخت 
شناورهای مدرن 158 نفره در جزیره قشم خبر داد.

جهانگیر مجیدی اظهار داشت: نخستین شناور 158 نفره قرار است همزمان 
با یوم الله 22 بهمن به آب انداخته شــود.وی ادامه داد: این شــناور کاتاماران 
آلومینیومی دارای دو بخش VIP و معمولی است که ظرفیت بخش معمولی آن 
143 نفر و در بخش VIP آن هم برای 15 نفر صندلی ویژه پیش بینی شده است.

مجیدی اظهار کرد: شناورهای ساخت داخل در کنار مزیت های ایجاد اشتغال و 
انتقال دانش فنی به کشور، نسبت به شناورهای خارجی ارزان تر ساخته می شوند 
و خرید آنها کمک به توســعه صنعت در راستای تحقق اقتصاد مقاومتی مورد 

نظر رهبر معظم انقلاب است.

بانوی یزدی با وجود کهولت ســن با برپایی موکبی در مرز 
چذابه یاریگر زائران اربعین حسینی است.

موکــب بی بی یزدی در میان دیگــر مواکب در مرز چذابه با وجود 
کوچکی از شور و حال خاصی برخوردار است.

این بانوی یزدی که از مسافتی دور و طی بیش از هزار کیلومتر خود 
را از یزد به مرز چذابه رســانده از نخســتین ساعات بامداد روز با آب و 
جارو کردن مسیر حرکت زائران با چای نبات یزدی از عاشقان اباعبدالله 

الحسین )ع( پذیرایی می کند.
وی بیش از 10 روز اســت با برپایی موکبی در مرز چذابه در کنار 

دیگر همشهریان خود به زائران اربعین خدمت رسانی می کند.
مردم یزد که در کنار دیگر هموطنان از شهرهای مختلف کشور در 
مرز چذابه موکب برپا کرده اند نیز با آش معروف خود به نام آش محرم 

از زائران کربلای معلی پذیرایی می کنند.
حدود 200 موکب از شهرهای مختلف کشور در گذرگاه مرزی چذابه 

واقع در غرب اهواز برپا شده است.
روزانه بیش از 100 هزار پرس غذای گرم از ســوی مواکب مردمی 

در مرز چذابه توزیع می شود.

استاندار سیســتان و بلوچستان گفت: 
اگر نیروگاه برق ایرانشــهر تا پایان امسال 
سوخت مصرفی خود را به سوخت گاز تغییر 
ندهد، ناچاریم سوخت »نفت- گاز« آنها را 

قطع کنیم.
علی اوسط هاشمی در جلسه اقتصاد مقاومتی 
که در استانداری سیستان و بلوچستان برگزار شد، 
اظهار داشت: نیروگاه برق ایرانشهر 2 میلیون لیتر 
سهمیه سوخت »نفت- گاز« دارد که اگر تا پایان 
سال نوع سوخت مصرفی خود را تغییر ندهد، این 
سوخت برای اهداف صادراتی برنامه ریزی می شود.

وی بــر رعایــت مبانی اقتصــاد مقاومتی در 
الگوهــای مصرفی ادارات ســطح اســتان تاکید 
کرد و گفت: ادارات سیســتان و بلوچستان باید 
کالاهای مصرفی مورد نیاز خود را تا جای ممکن 

از محصولات تولید استان تهیه کنند.
هاشمی به هدف تعیین شده برای گردشگری 
استان در سال 96 اشاره کرد و گفت: با پیگیری های 
انجام شده استان سیستان و بلوچستان در سال 96 
به عنوان مقصد گردشگری ناشناخته ایران تعیین 
شده و باید تمام تلاش برای استفاده از این ظرفیت 
بکار گرفته شود.اســتاندار سیستان و بلوچستان 
افزود: اکنون رشد مجتمع های خدمات بین راهی 
استان نسبت به چند سال قبل 200 درصد افزایش 
یافته که این موضوع نشان از آمادگی استان برای 

استفاده از ظرفیت های گردشگری است.

کارخانه گندله سازی شماره 2 شرکت معدنی 
و صنعتی گل گهر ســیرجان با ظرفیت تولید 
پنج میلیون تن گندله روز دوشــنبه با حضور 
معاون اول رئیس جمهوری در این شهرستان به 

بهره برداری رسید.
آیین افتتاح این طرح بزرگ معدنی و صنعتی دیروز 
در ادامه سفر اسحاق جهانگیری به سیرجان و با حضور 
وزیر صنعت، معدن و تجارت، استاندار کرمان و جمعی 

از مسئولان کشوری و استانی برگزار شد.
برای احداث کارخانه گندله سازی شماره 2 مجتمع 
گل گهر ســیرجان ، چهار هزار و 400 میلیارد ریال به 
صورت ریالی و 103 میلیون یورو سرمایه گذاری شده 
اســت و با افتتاح این طرح برای 500 نفر به صورت 
مستقیم و 2 هزار نفر به صورت غیرمستقیم اشتغالزایی 
می شود. معاون اول رئیس جمهور در این مراسم اظهار 
داشــت : انکار نمی کنیم در مجموعه اقتصادی کشور 

نقــاط ضعفی وجود دارد؛ در جامعه امروز به شــدت 
نیازمند ایجاد اشــتغال هســتیم و بخش وسیعی از 
مردم ما نیاز دارند که به ســرعت به مسائل معیشت 

آنها بپردازیم و مشکلات را رفع کنیم.
جهانگیری گفت : مناطق زیادی از کشور هستند 
که نیازمند کارهای بزرگ در زمینه توسعه هستند و 
همه را به عنوان اولویت اساســی کشور می دانیم، اما 
در کنار آن سرعت توسعه کشور را نمی توان انکار کرد.

نماینده مردم تبریز در مجلس:
احیای دریاچه ارومیه

 اولویت کاری دولت نیست

وجود 42 روستای خالی از سکنه 
در چهارمحال و بختیاری

آغاز احداث گلخانه هیدروپونیک
 در جیرفت 

کاهش 99 درصدی بارندگی
 در استان کرمانشاه

بندرعباس-خبرنگار کیهان:
نیروگاه 890 مگاواتی سیکل  عملیات اجرایی نخســتین 
ترکیبی بندرعباس کلاس اف، با حضور معاون اول رئیس جمهوری 
و وزیر نیرو به صورت ویدئو کنفرانس در نیروگاه بخار بندرعباس 

آغاز شد.
معاون راهبری تولید شرکت مادر تخصصی تولید برق حرارتی کشور 
در مراسم آغاز عملیات اجرایی این نیروگاه گفت: این نیروگاه جزء کلاس 
اف با هدف کمترین آلایندگی و بیشترین راندمان در 2 مرحله به مدت 

سه سال و نیم ساخته می شود.
عبدالرســول پیشــاهنگ افزود: ساخت نیروگاه ســیکل ترکیبی 
بندرعباس در زمینی به مساحت 870 هکتار با نصب 2 توربین گازی و 
یک توربین بخار و حجم سرمایه گذاری 500 میلیون یورو انجام می شود.

وی بیان داشت: تعداد افراد اشتغال به کار در دوره ساخت این نیروگاه 
500 نفر و با تکمیل و بهره برداری از این طرح 200 نفر به طور مستقیم 

مشغول به کار خواهند شد.
وی خاطرنشان کرد: امروز ایران در تولید برق در دنیا رتبه 14 و در 

خاورمیانه نیز رتبه نخست را به خود اختصاص داده است.
پیشاهنگ تصریح  کرد: از کل نیروگاه های کشور، بیش از 180 واحد 
نیروگاهی ساخت داخل است و این در شرایطی است که تا قبل از انقلاب 
اختیار تعویض قطعه هم نداشتیم.هرمزگان هم اکنون دارای سه نیروگاه 
تولید برق در بندرعباس است که با بهره برداری از نیروگاه سیکل ترکیبی 

بندرعباس تعداد آنها به چهار واحد افزایش می یابد.

آغاز ساخت نخستین نیروگاه ۸90 مگاواتی 
سیکل ترکیبی بندرعباس 

راه اندازی راه آهن مشهد - کربلا
 تا پایان سال

موکب بی بی یزدی

بیمارستان صحرایی دائمی
 در مهران راه اندازی شد

نماینده مجلس:

راه آهن اردبیل
 ریالی اعتبار نگرفته است

با حضور معاون اول رئیس جمهوری انجام شد

افتتاح مرحله اول نیروگاه سیکل ترکیبی کهنوج
600 روستای کرمان 

آب ندارند

معاون استاندار ایلام خبر داد

استقرار 4 هزار دستگاه اتوبوس 
برای برگشت زوار

 در مرز مهران

مدیرکل بیمه سلامت مازندران هشدار داد

سودجویی افراد با نام سازمان بیمه سلامت

وزیر نیرو خبر داد

آبرسانی به 2 هزار روستا 
در سال جاری

دادستان عمومی و انقلاب قزوین اعلام کرد

دستگیری ده ها تن در قزوین به اتهام فعالیت در مدلینگ
راه اندازی بخش شیمی درمانی 

در بیمارستان خرم آباد

ضرب الاجل استانداراز نگاه دوربین
 سیستان و بلوچستان

 به نیروگاه برق ایرانشهر

رونمایی از خودروی سیار
 ثبت تخلفات رانندگی در مشهد

دل های عاشق و پاهای خسته

ساخت شناورهای مدرن در قشم

کارخانه گندله سازی مجتمع گل گهر سیرجان به بهره برداری رسید

معاون وزیر راه وشهرســازی گفت: برای 
تختخوابی شهرستان   160 بیمارستان  ساخت 
شوش 200 میلیارد ریال اعتبار جدید اختصاص 

یافت.
عملیات اجرایی ســاخت بیمارستان 160 تختخوابی 
شهرستان شوش در شمال اســتان خوزستان آبان سال 
1390 آغاز شد اما به دلیل تامین نشدن اعتبار روند ساخت 
آن در ماه های نخستین کار متوقف شد. محمدجعفر علیزاده 
در بازدید از روند ساخت این بیمارستان در جمع خبرنگاران 

افزود: علاوه بر تخصیص 20 میلیارد ریال اعتبار گذشته، 
امســال نیز رقمی معادل 200 میلیارد ریال برای ساخت 
این بیمارســتان هزینه می شود. وی با بیان اینکه ساخت 
این بیمارستان به دلیل محدودیت منابع مالی از پارسال 
آغاز شــده و تاکنون 15 درصد پیشرفت فیزیکی داشته 
گفت: با این اعتبار پیش بینی می شود عملیات اسکلت این 
بیمارستان تکمیل شده و روند ساخت آن وارد مرحله دوم 
اجرا شود. معاون وزیر راه و شهرسازی افزود: این بیمارستان 
که در زمینی به مساحت 14 هزار مترمربع در هشت طبقه 

ساخته می شود مجهز به چهار بخش داخلی، جراحی، زنان 
و زایمان، کودک و نوزاد و نیز 20 تخت دیالیز خواهد بود.  
فرماندار شهرستان شوش نیز در نشست بررسی مشکلات 
این بیمارستان با حضور معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: 
تنها بیمارستان شوش جوابگوی نیاز جمعیت 200 هزار 
نفری این شهرستان نبوده لذا تسریع در ساخت بیمارستان 

160 تختخوابی این شهرستان ضروری است. 
رضا نجاتی افزود:یکی از مطالبات مردم این شهرستان با 
220 روستا تأمین زیر ساخت های بهداشتی و درمانی است.

اختصاص 200 میلیارد ریال به ساخت بیمارستان 160 تختخوابی شوش

فرمانده سپاه ایلام گفت: 40 مسجد و حسینیه ایلام 
آماده اسکان و پذیرایی از زوار اربعین حسینی است.

قدرت الله کریمیان اظهار داشت: این مساجد دایر و آماده 
برای اسکان و تغذیه زوار اربعین حسینی بوده تا در صورت 
نیاز به صورت مترقبه و غیرمترقبه وارد عملیات شــوند، در 
حال حاضر یک ایســتگاه صلواتی نیز در میدان ارغوان دایر 
شده است و قرار است یک ایستگاه دیگر در میدان قرآن دایر 
شود.این فرمانده نظامی اضافه کرد: تمام پایگاه های مقاومت 
به همراه بســیج و هیئت های امنای مساجد و هیئت های 
مذهبی، ادارات، شــهرداری، پالایشگاه گاز و ... بسیج شده 
تا به زوار اربعین حسینی خدمات ارائه دهند.وی ادامه داد: 
در حال حاضر انبارهای کمیته مشارکت های مردمی ستاد 
اربعیــن ایلام مملو از کالاهای مورد نیاز تغذیه زوار اربعین 
حســینی بوده و در این راستا هیچ گونه مشکلی نیست.این 
فرمانده نظامی اضافه کرد: در حال حاضر در شهرستان ایلام 
ظرفیت اسکان شبانه 15 هزار نفر وجود دارد و افزون بر این 
با تمهیدات اندیشیده شده تا 30 هزار نفر نیز امکان تغذیه 
گرم فراهم شــده و در مجموع با ارائه خدماتی مانند آش و 
حلیــم و چای داغ و ... امکان ظرفیت تغذیه تا 50 هزار نفر 

در روز افزایش یافته است.

اسکان و پذیرایی از زوار
 اربعین حسینی در مساجد ایلام


